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Osip med delegati
V KS Ajdovščina Je bila programska konferenca SZDL
sklicana dvakrat Prvič (6. decembra 1982) ni bila
sklepčna, drugič, teden dni zatem, pa komajda. Oba-
krat pa sta se vabilu odzvala Vid Stempihar, predse-
dnik, in Meta Bajc, članica predsedstva OK SZDL
Ljubljana Center.

Ne prvič ne drugič pa ni bilo
nobenega predstavnika ZSMS; o
dejavnosti mladih (razen o zelo
prizadevnem delu tabornikov Si-
vega volka) zato tudi v poročilu
KK SZDL ni veliko zapisanega.
Ugotovitev, da delajo na terenu
(ta je po besedah Vida Štempihar-
ja »težak«) v glavnem aktivisti, ki

ves prosti čas namenijo družbe-
nopolitičnemu delu v organizaci-
jah in društvih že leta zapored.
Mlade pa je k delu težko pritegni-
ti, kakor da v KS ni mogoče najti
ustrezne vsebine dela. Ta nezain-
teresiranost (pa ne le mladincev)
pa se kaže na celotni dejavnosti
SZDL kot frontne organizacije,
saj so številne dobre zamisli pro-
padle, ker preprosto ni bilo tistih,
ki bi jih zanimale.

V razpravi o poročilu (podal ga
je predsednik KK SZDL Edo
Rasberger) je predstavnik druš-
tva upokojencev (Mekinc) govoril
o pobudi,'naj bi na vseh ravneh
organizirali tudi skupnosti upo-
kojencev, saj delegati sedaj nima-
jo nobene baze, s katero bi pred-
hodno obravnavali predloge,

sprejeli stališča in jih zagovarjali
na sejah skupščine. Tako pa
še noben delegat navzdol ni niko-
gar o ničemer obvestil - ker pre-
prosto nima koga. Čeprav je tak
predlog padel že pred letom dni,
odgovora na pobudo ni nobene-
ga. Kot delegat se potem človek
naveliča podrobno prebirati gra-
divo, skozi katerega se je kar tež-
ko prebiti, dajati predloge in po-
slušati posplošene ugotovitve.

Zaostriti bo treba tudi odgovor-
nost delegatov v posameznih si-
sih, ki niso delali tako, kot bi mo-
rali. Osip je izredno velik, tako da
lahko celo rečemo, češ da posa-
mezne delegacije »razpadejo« že
v nekaj mesecih. Seveda se pri
tem zastavlja vprašanje kadrov-
ske politike v KS, pa tudi neučin-
kovitosti družbenopolitičnih or-
ganizacij, zlasti zveze komuni-
stov. Politična ocena bi morala
podati jasno sliko o tem, kaj se v
KS Ajdovščina pravzaprav do-
gaja.


